
 

 

IGOR PETERNEL: 

-  Poštovanje!  

Dakle, gospodine gradonačelniče vi ste, zanimljivo je, u odgovoru gospodinu Predovanu 

se pohvalili kako Zagreb više nije kantograd odnosno njegovo uže, uže  središte grada. Zapravo 

moje pitanje je i išlo u tom smislu. E pa ja bi molio tehničku službu da pokaže jednu fotografiju 

koju sam ja snimio prekjučer, zabrinut, zabrinut za vas i zabrinut za predsjednika Gradske 

skupštine kad dolaze na posao automobilom da se ne uprljate. Dakle, sad se tu postavlja pitanje, 

ili, ili skupština Grada Zagreba nije u centru grada ili možda to Čistoća i gospodin Vić ne znaju 

ili gradonačelnik ne govori istinu ili gradonačelniku se ne govori istina. Činjenice svakako jedna 

drugu ne isključuju odnosno sustav gospodarenja otpadom je u krizi.  

Dakle ako uzmemo u obzir da je Gradska skupština u centru grada Zagreba onda ovo ne 

funkcionira.  

Sad moje pitanje se postavlja apel gospodinu gradonačelniku, prođite Ilicom vidjet ćete 

brdo kanti. Govorili ste, gospodin Klisović je na nagradama Grada Zagreba govorio da grad 

Zagreb više nije kantograd. Ja bi apelirao da se sustav uredi a vjerojatno u odgovoru ću moći 

dodatno to elaborirati.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala. Evo odgovor će dati gradonačelnik.  

Dakle ovo nije ispred Skupštine, ovo nisu kante Skupštine ako ste mislili da su to kante 

Skupštine.  

 

IGOR PETERNEL iz klupe:  

- Dobro. Preko puta su.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Preko puta, da.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači ja kao što ste rekli kao jednu od opcija ne lažem.  

 

IGOR PETERNEL iz klupe:  

- Ne nisam rekao da lažete.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- O.K. O.K. O.K. al' ajmo poslušat fonogram što sam ja rekao. Ja sam rek'o da je većina 

spremnika iz centra grada maknuta, da su ostali spremnici od poslovnih korisnika. A sad ću vas 

naučiti jednu stvar, poslovni korisnici su i njihovi spremnici oni koji imaju narančastu 

naljepnicu, kao na vašoj fotografiji. Znači poslovnih korisnika je 2000 ne, 1400 samo u krugu 

od Cvjetnog trga par stotinu metara radijus. 1400 poslovnih korisnika. Međutim kao što sam i 

rekao u svom odgovoru gospodinu Predovanu i ti poslovni korisnici miču sve više i više svoje 

spremnike. I rekao sam na primjeru Bogovićeve gdje ste imali kontejnere u Bogovićevoj pored 

onih terasa. I tamo ih više nema. Znači idemo poslovni korisnik jedan po jedan da se nađe 

rješenje i za poslovne korisnike kako bi se uklonile kante. A inače u centru grada je uklonjeno 

7000 spremnika s javnih površina. I vi ste našli nekoliko, znači ostalo ih je možda 500-tinjak i 

fotografirali tih nekoliko poslovnih korisnika koji ih i dalje koriste. O.K. znači, al' samo da 

stavim to u kontekst, možda vi znate, ali ne zna javnost. Znači ponavljam, 7000 spremnika s 

javnih površina samo u užem centru grada je maknuto s javnih površina i zato one, zato nije to 



više kantograd pa čak i oporba to prepoznaje. Ostali su ovi od poslovnih korisnika i tu jednu 

ulicu po jednu ulicu nalazimo rješenja da se i oni uklone s javnih površina.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želite li dodatno objašnjenje? Da. Potpredsjednik Igor Peternel, izvolite.  

 

IGOR PETERNEL:  

- Naravno, vi ste to objasnili sasvim, sasvim logično onako kako vama ide u prilog i tu 

nema uopće, tu nema uopće rasprave.  

Dakle, činjenica je isto tako da u centru grada ima najviše poslovnih korisnika. Prema 

tome sam koncept koji ste vi PR-ovski obradili da je zapravo centar grada očišćen od kanti ne 

funkcionira ako ima najveći dio poslovnih korisnika i onda to tako treba, treba i komunicirati.  

Ono što je bitno i što se tu zapravo može još dodatno, dodatno reći je što će se učiniti i 

u kojem roku da se i to riješi.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala. Dodatno objašnjenje će dati gradonačelnik. Izvolite.  

 

IGOR PETERNEL iz klupe:  

- Što je vama toliko smiješno ako se postavi neko pitanje da se vi morate cijelo vrijeme 

cerekat?  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  To je neka nervoza, ne znam.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ajmo stati, nema razloga za smijanje. Ako imate neke druge razgovore koji nisu vezani 

uz točku dnevnog reda izađite van.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Dobro.  

Izvolite gradonačelniče.  

……(Istovremeni razgovor)……  

Molim vas utišajte se da čujemo odgovor gradonačelnika, odnosno dodatno objašnjenje. 

Izvolite.  

 

……(Žamor)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Jel' O.K.? Trebam…  

 

MISLAV HERMAN iz klupe:  

- Smijete sad.  

 

MARIO ŽUPAN iz klupe:  

- Polako kreni.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Da se ne smijem. ……  



 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

MARIO ŽUPAN iz klupe:  

- Da se nasmije.  

 

UPADICA iz klupe:  

- Zašto vrijeme ne ide?  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ide vrijeme. Evo, ide vrijeme.  

Znači još jednom, 7000 spremnika je maknuto, ostalo ih je 500-tinjak. Ako vi hoćete 

reći da to nije značajan napredak onda to pokušajte objasniti javnosti.  

Znači ako 7000 je maknuto a ostalo ih 500-tinjak od poslovnih korisnika koji se svaki tjedan i 

tih 500-tinjak smanjuje, međutim moramo sa svakim poslovnim korisnikom pojedinačno naći 

rješenje. I u najkraćem mogućem roku maknut će se i ti spremnici i kao što sam već rek'o 

polovicom kolovoza ide ugradnja podzemnih spremnika. I evo tu jedna ekskluziva, da ćemo 

micati isto tako i zelene otoke u centru grada. znači podzemni spremnici će isto tako sadržavati 

i znači spremnike za reciklante tako da neće više bit ni zelenih otoka u centru grada.  

 


